
10 otázek pro … Milana Šebestu
Mgr. Milan Šebesta, LL.M se již od ukončení studia zaměřil na veřejné investování, právo ICT a
právo z oblasti energetiky. Po působení v koncernu E.ON a jiné advokátní kanceláři je od roku 2008
společníkem MT Legal s.r.o., advokátní kancelář. V roce 2011 ukončil postgraduální studium oboru
(Právo a koncepce veřejného zadávání) na University of Nottingham ve Velké Británii. Přednáší na
odborných seminářích zaměřených na zákon 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ke
kterému vydal jako spoluautor ve spolupráci s prestižním nakladatelstvím C. H. BECK nejobsáhlejší
komentář na českém trhu.

1. Co máte na své práci nejraději?
Různorodost a to, že i po letech v advokacii mne umí klienti svými požadavky překvapit.

2. Největší pracovní úspěch?
Že se společnost, v níž jsem společníkem, stále drží na špici právních kanceláří, což je úspěch
největší a zároveň trvalý.

3. Jak často Vás ve vašem oboru něco překvapí?
Nejméně 1x měsíčně.

4. Kdo nebo co nejvíce ovlivnilo Váš profesní život?
Zřejmě vlastnost mých rodičů vystačit s málem a před žádným problém si nesednout na zadek, ale
řešit jej, dokud nebude vyřešen.

5. Je nějaký zákon, který byste nejraději zrušil?
Každý, který je ušitý horkou jehlou a teprve po jeho přijetí se právníci dohadují, jak že to
zákonodárce vlastně myslel a co vše zvládl domyslet, a pak se zjišťuje, že ani on sám neví, jak to
myslel a už vůbec nedomyslel. Nemusí jít ani o celé zákony, stačí jen dílčí novely typu zavedení
elektronického stavebního deníku nebo, chcete-li celý zákon, tak pandemický zákon.

6. Knížka, kterou jste četl naposled?
Kdo ví, kde budu zítra od Tomáše Etzlera.

7. Ideální dovolená?
U moře s dobrým poměrem odpočinku pasivního i aktivního.

8. Co byste vzkázal mladým lidem, kteří uvažují o právnické profesi?
Že je třeba nejen chtít být právníkem, ale je třeba být zvídavý, pečlivý a neustále pochybovat, jelikož
jen to zpravidla vede k prozkoumání všech možných alternativ postupu a solidnímu řešení pro klienta
jak po stránce právní, tak i faktické, jelikož dobré řešení je jen to, které dává smysl nejen právní, ale
též je s ním klient spokojen.

9. Čím byste byl, kdybyste nebyl právníkem?
Absolutně nevím, jelikož být právníkem nebyla od mala mou vysněnou profesí, ale spíše jsem si
k tomu časem našel cestu. Zkoušel jsem štěstí i na žurnalistice, tak třeba tam.

10. Jací lidé Vás nejvíce dokáží rozčílit?
Kteří často říkají, že něco nejde.
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